



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 7

Datum och tid: 2013-11-26 kl. 19.00 – 21.00
Plats: H5D, Ulrika Noborg.

Närvarande:	Daniel Nordström	DN	Ordförande
	Lars Bergelind	LB	Sekreterare + ekonomi
	Martin Hellström	MH	Ledamot + TV-ansvar
	Susanna Klemming	SK	Ledamot + utskick
	Ulrika Noborg	UN	Suppleant
	Fredrik Holm	FH	V. ordförande
Ej närvarande:	Jan Hallberg	JH	ViceVärd
	Jonas Ivarsson	JI	Suppleant + kontaktmän

§1 Mötets öppnande:
DN öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes UN.

§3 Genomgång av dagordning:
Dagordning enligt mall godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 6 godkännes.

§5 Rapport från områdesansvariga.

Ekonomi: ekonomin följer budget.

TV: inget att rapportera.

Panncentralen har lämnat följande rapport:

UC i H2, renovering klar.

Div. smärre renoveringar är gjorda i PC inför vintern.

Vattenförbrukningen har minskat.

Förslag till lösning för gamla pelletsförrådet efterlyses.

Budgetunderlag för 2014 tas fram till möte före jul.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



LB kontaktar Anders Trüschel angående resultat på undersökning gällande läckande värmesystem.

LB mäter upp och kollar allmänt vad som behöver göras i och kring gamla pelletsförrådet för någon form av alternativt användande.

Arbetsgrupp bestående av Susanna Klemming och Martin Hellström utsågs att se över områdets behov av uppsnyggning och behov av renovering/förnyelse.

§6 Övriga frågor:

LB kontaktar Renova för koll av vad som gäller för tömningsdagar för nya Molokerna. Detta meddelas senare i Humla till samtliga fastighetsägare.

Det har framkommit att bl a ambulans har lite svårt att orientera sig i området. Kompletterande skyltning utreds och kostnad presenteras.

Eftersom det tycks vara svårt för bilister att hålla den hastighet som skyltningen inom området föreskriver (gånghastighet) undersöks om möjlighet att montera farthinder. Prisuppgift tas fram för 3 st farthinder. Lösning för vinterväghållning bör ingå i undersökningen. Detta läggs in i uppgifterna för arbetsgruppen ovan.

§7 Hemsida:

Arbetet med utveckling pågår. FH kollar om koppling mellan Facebook och hemsida kan genomföras. FH och Fredrik Danielsson samarbetar.

§8 Humla/utskick:

Utskick görs när tömningsdagar för Moloker erhållits av Renova. Humla författas av SK.

§9 Nästa möte:

Nästa styrelsemöte beslutades äga rum onsdagen den 8/1 2014 kl. 19.00 hos DN, H8E.

§10 Avslutning:

DN avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

Lars Bergelind

Ulrika Noborg